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انصاری فرد به دنبال تخفیف 40درصدی

 و پرداخت مطالبات در 3 قسط 
پرسپولیس و بودیمیر منتظر نامه فیفا

وکیل برانکو ایوانکوویچ، سرمربی پیشین پرسپولیس به 

تهران آمد تا پای میز مذاکره با سرخ پوشان پایتخت بنشیند. 

برانکویی که به باشگاه پرسپولیس اعلام کرده بود حاضر به 

تخفیف دادن نیست، حالا وکیلش را به تهران فرستاده تا 

رودرروی محمدحسن انصاری فرد، مدیرعامل پرسپولیس 

بنشیند و با او بر سر مطالبات این مربی به گفت وگو بنشیند. 

آنچه در ادامه می خوانید گزارش کوتاه »فرهیختگان« 

درمورد این مذاکرات تازه و رودرروی انصاری فرد و برانکو 

ایوانکوویچ است. 

  انصاری فرد پیشنهادش را تکرار کرد

بـه نظـر می رسـد برانکـو از مواضـع قبلـی اش کوتـاه آمده 

و می خواهـد بـرای حـل اختلافـات مالـی خود با باشـگاه 

پرسـپولیس مذاکـرات تـازه و البتـه خـارج از رونـد حقوقی 

فیفـا انجـام دهـد. او کـه قبـلا حاضـر نبـود بـه باشـگاه 

پرسـپولیس تخفیـف بدهـد، حـالا وکیلش را راهـی تهران 

کرده تا پیشنهاد جدید انصاری فرد را بشنود. اما در جلسه 

دیروز انصاری فرد با وکیلش باز هم مدیرعامل پرسپولیس 

خواسـتار تخفیـف رقم مطالبـات برانکو شـد. انصاری فرد 

ضمـن تعریـف و تمجیـد از زحمـات برانکو در پرسـپولیس 

خواسـتار این مسـاله شـد تا برانکو رقمی حدود 30 تا 40 

درصـد مبلـغ طلـب خود و دسـتیارانش را کم کـرده و برای 

دریافـت مابقـی مطالبـات مذاکراتـی را آغـاز کنـد. البتـه 

انصاری فرد اعلام کرده علی رغم مشـکلات مالی باشـگاه 

پرسپولیس قول می دهد مطالبات برانکو و دستیارانش را 

طی 2 تا 3 قسـط در فواصل کوتاه زمانی به آنها پرداخت 

کنـد. بـه نظر می رسـد سـفر وکیـل برانکو به تهـران و تکرار 

درخواسـت گرفتن تخفیف از سـوی انصاری فرد به خاطر 

کوتـاه آمـدن برانکو بوده باشـد.

  وکیل برانکو وقت خواست!

وکیل برانکو در جلسه با انصاری فرد پس از شنیدن پیشنهاد 

انصاری فرد از او فرصت خواست تا با برانکو و دستیارانش در 

این رابطه مشورت کند. ظاهرا قرار است نتیجه این مشورت 

در همیـن تهران مشـخص شـود و وکیل برانکو قبـل از ترک 

تهران جواب درخواست پرسپولیس را بدهد. گفته می شود 

درصورت حصول توافق، شکایت برانکو از پرسپولیس که به 

فیفا ارسال شده، پس گرفته خواهد شد. 

  فقط مذاکره بر سر مطالبات

باشگاه پرسپولیس تاکید دارد در این جلسه هیچ صحبتی 

درمورد بازگشت برانکو به پرسپولیس نشده و اصلا هم قرار 

نیست چنین اتفاقی بیفتد. پرسپولیسی ها مبلغی حدود 

1/5 میلیون یورو به برانکو و دستیارانش بدهکار هستند 

و درصورت گرفتن تخفیف باید باز هم مبلغ زیادی را به 

برانکو و همکارانش بدهند. برای همین الان اصلا امکان 

مذاکره بر سر بازگشت برانکو وجود ندارد و مدیرعامل فعلا 

می خواهد با کالدرون به کارش ادامه دهد، هرچند نهایتا 

می توان تا نیم فصل حمایت ها را درصورت کسب نتایج 

ضعیف متصور بود. 

  پرسپولیس منتظر نامه فیفا

شـکایت بودیمیـر از پرسـپولیس بـه فیفـا رفتـه و هیـچ 

مذاکره ای هم بین این مهاجم و باشگاه پرسپولیس برای 

توافق مالی صورت نگرفته اسـت. از باشـگاه پرسـپولیس 

خبـر می رسـد پرسپولیسـی ها علی رغـم اینکـه می دانند 

درنهایـت بازنـده ایـن پرونده هسـتند و باید طلب بودیمیر 

را بدهند، منتظر رسـیدن نامه فیفا هسـتند تا مسـتندات 

خود را به فیفا ارسـال کرده و به این شـکل زمان لازم برای 

تهیه پول بودیمیر را به دست بیاورند. هرچند ممکن است 

در این راه با جریمه مالی فیفا هم روبه رو شـوند که در این 

صـورت مجبور هسـتند با مهاجم کـروات نیز برای کاهش 

ایـن جریمـه و رقم پای میز مذاکره بنشـینند.

امید نمازی همزمان با آغاز اردوی ازبکستان امیدهای 

کشور به عنوان دستیار فرهاد مجیدی انتخاب و پس از 

مدت کوتاهی نیز بدون سروصدا از این تیم جدا شد. 

قطع همکاری او همزمان شد با حواشی زیاد امیدها و 

شائبه هایی درباره دلایل جدایی نمازی با آنها به وجود 

آمد. از سوی دیگر روز شنبه حمید استیلی به عنوان 

سرمربی جدید امیدها معرفی شد و رضا شاهرودی، 

علیرضا امامی فر و شاید علیرضا مرزبان نیز به عنوان 

دستیار در کنار او فعالیت خواهند کرد و دیگر خبری 

از نمازی نخواهد بود. گفت وگوی »فرهیختگان« با او 

را در ادامه می خوانید. 

ابتدا درباره جدایی بی سروصدا از امیدها صحبت 
کنید، اتفاقی که شائبه هایی را به وجود آورد. 

واقعیت این است که از اول هم به صورت آزمایشی 

به تیم امید آمدم و قرار بود شرایط همکاری با فرهاد 

مجیدی را بسنجم. فارغ از هر نتیجه ای که در 

ازبکستان به دست آمد، همکاری خوبی را با امیدها 

داشتم. از آنجایی که فعالیت من در آمریکا پابرجاست 

و از دو تیم پیشنهاد دارم، به فدراسیون فوتبال اعلام 

کردم که تنها در روزهای فیفادی می توانم به عنوان یار 

کمکی در کنار کادرفنی حضور داشته باشم. از روزی 

هم که به آمریکا بازگشتم تا روزی که استیلی هدایت 

تیم را برعهده بگیرد، منتظر تماس فدراسیون بودم که 

این اتفاق هم افتاد. به استیلی مجددا گفتم شرایط 

همکاری من مانند سابق است اما می دانم این وضع نه 

برای فدراسیون معقول است، نه ایده آل از نظر هزینه. 

با فرهاد مجیدی اختلاف داشتید؟
خیر. به هیچ وجه من با او اختلافی نداشتم. 

اما فرشاد ماجدی دیروز صحبت هایی کرد که 
به شائبه ها دامن می زند. او مدعی است مجیدی 
اصلا شما را نمی شناخته که پیشنهادی مبنی بر 

همکاری داشته باشد!
اتفاقا صحبت های ماجدی برای من هم جالب 

بود. شاید منظور او این بوده که مجیدی از نظر 

فنی شناختی از من نداشته، چراکه زمان حضورم 

در کادرفنی تیم ملی بزرگسالان، در 2 دوره فرهاد 

مجیدی به تیم ملی کی روش دعوت شد و هیچ 

مساله شخصی هم نداشتیم. بنابراین از یکدیگر 

کاملا شناخت داشتیم و درباره ادعای ماجدی باید 

از خودش سوال شود. 

این طور که مشخص است در ازبکستان اختلاف ها 
میان مجیدی و مدیر فنی امیدها شدیدتر شده و گفته 
می شود بدون اطلاع سرمربی و با دستور استیلی 

تعویض ها صورت گرفته است.
چیزی که من در ازبکستان دیدم، تعامل بود! البته 

فقط 2 روز در کنار تیم بودم، اما در جلساتی که برگزار 

می شد استیلی صحبت ها را آغاز می کرد و مجیدی با 

نکات فنی ادامه می داد. شاید اختلاف سلیقه وجود 

داشت، اما اختلاف شخصی خیر. درباره تعویض ها 

نیز پیشنهادهایی می دادند، اما تصمیم گیرنده فرهاد 

مجیدی بود. 

حالا استیلی هدایت امیدها را برعهده گرفته و با توجه 
به اینکه زمان زیادی در جریان تغییر و تحولات از 
دست رفته، فکر می کنید او بتواند به همراه دستیارانش 

کاری را پیش ببرد؟
اگر کسی بتواند برای این تیم امید کاری کند، حمید 

استیلی است. او حدود 2 سال در کنار بازیکنان 

بوده و بیشترین شناخت را از آنها دارد. با توجه به 

اینکه به گروه سختی خورده، با برنامه ریزی مناسب 

می توانند از پس کار بر آیند. البته به نظر من ساختار 

تیمی امید مشکل دارد و تا جایی که در ازبکستان 

دیدم، هماهنگی زیادی میان بازیکنان وجود ندارد. با 

توجه به این نکات باید زمان به اندازه کافی در اختیار 

کادرفنی و تیم امید قرار بگیرد تا موفقیت حاصل شود. 

در همین شرایط فکر می کنید اگر مجیدی به عنوان 

سرمربی باقی می ماند، آیا می توانست توفیقی به 
دست آورد؟ با توجه به اینکه خیلی از کارشناسان 
او را برای هدایت تیم المپیک کوچک می دانستند. 
در کل فرهاد مجیدی را خیلی دوست دارم، اما در 

امر مربیگری تجربه چندانی نداشت و اگر بگویم از 

پس مسئولیتی که به او محول شده بود، بر می آمد 

یا نه، قضاوت بیجایی است. درمقابل حمید استیلی 

تجربه زیادی در لیگ برتر و شانس بیشتری برای 

رسیدن به هدف دارد. 

فدراسیون چطور؟ آنها دخالت مستقیمی در کار 
امیدها و کادرفنی داشتند؟ 

فدراسیون کمیته فنی دارد که کار آنها نظارت بر 

امیدهاست، اما واقعا در جریان دخالت های آنها 

نیستم. به هر حال فدراسیون و کمیته فنی هر 

شخصی را به عنوان سرمربی انتخاب می کند، باید 

دست او را باز بگذارد. 

سال هاست که حسرت صعود به المپیک را داریم و 
هر دوره به شکسته شدن این طلسم امیدوار هستیم. 
فکر می کنید فدراسیون اراده ای برای این مهم دارد؟
متاسفانه در ایران در امر هدف گذاری و برنامه ریزی 

خیلی ضعیف هستیم و به همین دلیل هم موفق 

نبوده ایم. فدراسیون یا هر شخص دیگری اگر تصور 

کند به دلیل اینکه دو بار پیاپی به جام جهانی رفته ایم، 

فوتبال ما به جایی رسیده، کاملا غلط است. ایران 

فوتبال فرسوده ای دارد، به ویژه در سطح باشگاهی 

و این مهم را می توانیم از تعداد بازیکنانی که در 

لیگ های برتر اروپایی داریم، متوجه شویم. به هر 

حال اگر فدراسیون بخواهد تیم امید را براساس 

برنامه های قبلی پیش ببرد، هر اتفاقی رخ دهد، 

برعهده فدراسیون است، چراکه پیش تر همان کارها 

را انجام داده و به جایی نرسیده است. 

نمازیدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:ساختارتیمیامیدمشکلدارد،امامیتوانصعودکرد

دخالت در کار مجیدی؟ در ازبکستان فقط تعامل دیدم
شانساستیلیبرایموفقیتبیشتراست،چونتجربهبیشتریدارد
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اردلانبزرگنیا
روزنامه نگار

بـابـهوجـودآمـدننوپدیـدهایالهـیونعمتگونهدراینفصـلازحیات

انقـاببـهنـامجریانـاتعظیماربعینـیکهبهتعبیرمقـاممعظمرهبری

آیـتعظمـایالهـیازآننـامبـردهشـدهاسـت؛گویـیخداوندچـراغراه

وامیـدیبهسـویآینـدهونصرتهـاوتوفیقـاتدرفضایـیبشـارتگونه

برایمانقراردادهاسـت.نشـانهایکهدرآنبهوضوحمشـخصاسـتدر

نظاماتوبرنامههایالهیانسـانمیتواندفارغاززروزوردسـتگاههای

حاکمیتـیحتـیدرفقـرامکانـاتدرنهایـتشـرایطتکریـمقـرارگیـرد

ومگـرهـدفازآفرینـشواسـتقرارحاکمیـتالهـیچیـزیجـزرشـدو

تکریماسـت؟!

تجربهاربعینیدرســـالهایگذشـــتهبهخوبینشـــاندادهاستکه

اصلیترینپایهادارهاربعینمردمهستندواتفاقاتغییرنقشدستگاهها

ازفضایستادیبهصفوازشرایطپشتیبانیاهدایتگربهمجریِجزء،

آســـیبهاییرابراینجریانعظیمواردساختهاستواتفاقابارینیزاز

رویدوشجامعهاربعینیکشـــوربرنداشتهاست.همچنینباتوجهبه

جریانحرکتیوادارهایاربعینمتاســـفانهبهدلیلنبودتعریفمناسب

وقرارگرفتنکلیهدســـتگاهها،ســـاختارهاوکارشناسانامرکشوردر

یکعملانجامشـــدهتاکنونتعریفیمناســـبوجامـــعبرایرفتارهاو

فرهنگاربعینیتبییننشـــدهاستومتاسفانهایرانیانبهصورتعام

تنهامصرفکنندگاناربعینهستند.تغییراینروندوایجادیکجریان

عمومیبرایتبدیلهرزائربهیکخادموپوشـــشحداکثریمســـائل

اربعینتوســـطمردمازنظرماراهحلهاییداشـــتکهیکیازمهمترین

آنهاایجادیکزیرســـاختوظرفیتبرایایجادمشارکتحداکثریبود،

ازاینروایده»دستیارهوشمندفانوس«شکلگرفت.

اپلیکیشـــنفانوسبرآناســـتتادرســـطوحمختلفبهاصاحبرخی

مشکاتومرتفعساختنضعفهابامشارکتهرچهبیشترمردمبپردازد.

اصولافانوسابزاریدانشبنیان،هوشـــمند،ارزشآفرین،مشارکتافزا،

هدایتگرومردمیاست؛زیرا:

مبتنیبـــرمطالعـــاتوبابهرهبردنازنخبگانودارندگانعناویندر

المپیادهایملیوبینالمللیطراحیوتولیدشدهاست.

هوشمنددرفرآیندهاومبتنیبرهوشمصنوعیطراحیشدهاست

وبههدایتگریافراد،کاروانهاومجموعههامیپردازدوباافزودهشدن

برتعدادکاربرانقابلیتوهوشمندیآنافزایشمییابد.

بـــاتبدیلهرزائراربعینیبهیکخادماربعینیوباارتقایهرتوانی

درهرسطحبهیکخدمت،ارزشآفرینیومشارکتافزاییمیکند.

بســـیارســـاده،کاربردیوامنطراحیشدهاستتادرهرمکانوهر

زمانیبهخدماتدهیورفعمشکاتمختلفبپردازد.

هرچنـــدایدهآنمدیونفضایاربعیناســـتامادرهرمکانوزمان

وخصوصـــادرهررویدادمردمییابحرانوپیشـــامد،قابلیتخدمتو

خدماترسانیدارد.

به کمک فانوس می توانید:

حتیاگرتوانهلدادنیکویلچربرای1۰۰مترراداریدمیتوانید

بـــهفـــردیکهنیازبهکمکدارد،خدمتکنیدوازیکزائرمبدلبهیک

خادمحسینی)ع(شوید.

یااگرپزشـــکهســـتیدومیخواهیددرمدتحضوردرپیادهروی

نیمساعتاززمانخودرابهخدمتبپردازید،اینظرفیتبرایتانایجاد

میشودتابهبیماریکهدرنزدیکیشماست،خدمتیکنید.

یاهرتوانوتخصصدیگریازشـــماکهموردنیازباشـــدتبدیلبه

خدمتیدرحریمامام)ع(بشود.

حتیدرصورتعدمدسترســـیبهاینترنتشـــماهمتبدیلبهیک

راهنمایزائرشویدوبههمهاطرافیانتانکمککنید.

بابهرهبردنازظرفیتهایهوشمصنوعیگمشدگانخودرابهراحتی

پیداکنیدیاخانوادهایراازنگرانینجاتدهید.

باکمکسایراستفادهکنندگانفانوسازتمامیظرفیتهایموجود

اعمازمحلهایاســـکان،غذا،حمام،ســـرویسهایبهداشتی،وسایل

نقلیهو...آگاهشوید.

بهترینپیشنهادهاراجهتانتخابمناسبترینمسیرها،مرزهاو

سایرانتخابهایتانبهکمکرباتهایموجوددرنرمافزاربهدستآورید.

دریککامرســـالتفانوسدراربعینحسینی)ع(ایجادظرفیتبرای

تبدیلهرزائربهیکخادمورفعحداکثریمشکاتونقایصدرحریم

امام)ع(توسطعاشقانودلبستگانخاندانعصمتوطهارت)ع(است.

با ما همراه شوید:

https://cafebazaar.ir/app/com.fanoosapp.fanoos

صدای نخبگان، نگاه جوانان
روزنـــــــامه فرهیختـــــــگان
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